
Osnovna šola Sveti Jurij T: 02 5571 003 

Sveti Jurij 13 F: 02 5588 480 

9262 Rogašovci T: 02 5588 488 (ravnatelj)  

  E: tajnistvo@ossvj.si 

 

Številka: 900-2/2022-1 

Datum: 22. 9. 2022 

IZVLEČEK ZAPISNIKA 

1. sestanka Sveta staršev Osnovne šole Sveti Jurij, ki je bil 22. 9. 2022, s pričetkom ob 16.00, 

v prostorih OŠ Sveti Jurij. 

 

Na seji je bilo prisotnih 16 članov, 6 članov je svojo odsotnost opravičilo, 1 članica svoje 

odsotnosti ni opravičila. Prisoten je bil tudi gospod ravnatelj. 

 

1. TOČKA 

Ravnatelj je pozdravil navzoče ter po pregledu prisotnosti ugotovil, da je svet sklepčen in 

lahko nadaljuje s sejo. 

 

Ravnatelj je v potrditev predlagal naslednji dnevni red: 

1. Pozdrav in ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda; 

2. Konstituiranje sveta staršev; 

3. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje (priloga); 

4. Samoevalvacijsko poročilo o življenju in delu OŠ Sveti Jurij z VVE za šolsko leto 

2021/2022; 

5. Poročilo o uresničevanju vzgojnega načrta za šolsko leto 2021/2022 ter predstavitev 

Akcijskega načrta vzgojnega načrta za šolsko leto 2022/2023; 

6. Poročilo o uresničevanju razvojnega načrta za šolsko leto 2021/2022 ter  predstavitev 

Akcijskega načrta razvojnega načrta za šolsko leto 2022/2023; 

7. Predstavitev Letnega delovnega načrta OŠ Sveti Jurij z VVE za šolsko leto 2022/2023; 

8. Pobude, vprašanja, predlogi. 

Člani so dnevni red soglasno potrdili. 

 

2. TOČKA 

Po predhodnem ustnem soglasju je bila za predsednico soglasno potrjena Helena Ivanič, za 

podpredsednika pa Janez Holsedl. 

 

3. TOČKA 

Člani so zapisnik prejeli skupaj z vabilom. Ker na zapisnik ni bilo podanih nobenih pripomb, 

so člani zapisnik prejšnje seje soglasno potrdili. 

 

4. TOČKA 

Samoevalvacijsko poročilo je predstavil ravnatelj. Izpostavil je: 

• pomanjkanje motivacije otrok za delo; 

• nedoseganje minimalnih standardov znanj pri otrocih, ki so izostajali od pouka; 

• šola je v dveh primerih zaradi izostankov otrok od pouka obvestila pristojne organe; 

• po letih premora je bil izpeljan vrtec v naravi, ki je naletel na dober odziv tako pri 

starših kot pri otrocih. 

 

5. TOČKA 

VN za lansko šolsko leto je predstavil ravnatelj: 

• večini staršev in strokovnim delavcem so se zdeli vzgojni ukrepi ustrezni; 



• s strani staršev je bilo podano mnenje, da se daje premalo poudarka na enakopravnosti 

med otroki. 

V okviru te točke je ravnatelj starše seznanil z incidentom, ki se je zgodil prvi teden v 

septembru, ko je eden izmed staršev v šolskem prostoru verbalno napadel učenca. Ravnatelj je 

starša povabil na razgovor, starš se je opravičil in prevzel odgovornost za svoje ravnanje. 

AN VN za novo šolsko leto predvideva predvsem: 

• za uresničevanje AN so predvideni številni projekti. 

Ker pripomb na podano ni bilo, je predsednica zaključila to točko. 

 

6. TOČKA 

RN je predstavil ravnatelj: 

• prednostni nalogi vrtca v prejšnjem vrtčevskem letu sta bili skrb za zdrav življenjski 

slog in razvijanje predbralne pismenosti; v letošnjem vrtčevskem letu sta za 

prednostno nalogo določeni razvijanje predbralne pismenosti in uvajanje inovativne 

pedagoške prakse; 

• prednostni nalogi šole sta bili uvajanje inovativne pedagoške prakse in zdrav 

življenjski slog; prednostni nalogi bosta enaki tudi v tem šolskem letu. 

Ker pripomb na podano ni bilo, je predsednica zaključila to točko. 

 

7. TOČKA 

LDN za novo šolsko leto je predstavil ravnatelj. Ravnatelj je izpostavil spremembo vizije 

šole, ki teži k trajnostni naravnanosti. Posledica le tega je izvajanje novih projektov – v teku 

so tudi aktivnosti za izvajanje šolskega vrta, ki bo vključeval različne udeležence in 

dejavnosti. Prioritetna investicija v tem šolskem letu je izvedba podstrešnih prostorov šole. 

 

8. TOČKA 

V okviru te točke je ravnatelj starše seznanil: 

• s spremembo Pravil o šolski prehrani; 

• s ponovno spremembo določb o sestavi sveta zavoda; 

• z možnostjo namenitve dela dohodnine v šolski sklad; 

• ena izmed članic je podala vprašanje glede igrišča na podružnični šoli Pertoča ter 

odstranitvijo igral – ravnatelj je pojasnil, da je zemljišče okoli igrišča v občinski lasti 

in šola nima pristojnosti za le to; 

• ena izmed članic je podala predlog o namestitvi večjega števila košev na relaciji 

trgovina Spar – šola; ravnatelj je povedal, da bo šola seznanila lokalno skupnost s 

pobudo; 

• ena izmed članic je podala ponudbo, da bi bili tudi predšolski otroci upravičeni do 

brezplačnih testov za testiranje na okužbo s covid-19; ravnatelj je dejal, da ima šola 

trenutno na razpolago zadostno število testov in jih lahko starši tudi dobijo, v kolikor 

bodo izrazili potrebo po tem; 

• ravnatelj je starše opozoril, da naj otroci pričnejo v šolo prinašati debelejša oblačila; 

• eno izmed članic je zanimalo, če se je ob nakupu oblazinjenega pohištva mislilo na 

otroke, ki so alergiki – ravnatelj je pojasnil, da se sedežne garniture redno globinsko 

čistijo. 

 

Ker drugih pripomb ni bilo, je predsednica zaključila sejo. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.45. 

 

Zapisala:      Predsednica Sveta staršev OŠ Sveti Jurij: 

Anja Banfi                Helena Ivanič 


